(博士生委員會申請書)
國立臺灣大學氣候變遷與永續發展國際學位學程
博士指導委員會成立書

博士生＿＿＿＿＿＿，目前在學第＿＿年，希望在本學期成立博士指導委員會(DSC)。

[bookmark: _GoBack]博士指導委員會
委員會成員如下（按字母順序列出）：






（隨附委員會成員簽署同意書若干份。）
學生簽名：＿＿＿＿＿＿＿＿
日期：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿



＊注意：應將此表和收齊同意書後，繳交至學程辦公室。
＊附件：委員會成員同意書。
（附件）
博士指導委員會 委員同意書




本人＿＿＿＿＿＿（教師），特此聲明同意擔任博士生＿＿＿＿＿＿（學生）之博士委員會成員。




謹呈
國立臺灣大學氣候變遷與永續發展國際學位學程
敬上

教師簽名：＿＿＿＿＿＿＿＿＿
日期：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿


National Taiwan University International Doctoral Degree Program in Climate Change and Sustainable Development
Establishment of the Doctoral Supervisory Committee

PhD student _____________ , who is currently in his/her ______ year, wishes to establish a Doctoral Supervisory Committee (DSC) in this semester

Doctoral Supervisory Committee

The members of the committee are as follows (listed in alphabetical order):








Attached are a total of N consent forms signed by the DSC members





Student Signature:                

Date:





Note: this form and the DSC member consent forms shall be provided to the program office.
Attachment: Supervisory Committee Member Consent Form


I, ____________________(faculty), I hereby declare that I agree to be on

the Doctoral Supervisory Committee for ________________(student) 

from the IPCS



Sincerely,

National Taiwan University International Doctoral Degree Program in Climate Change and Sustainable Development

Faculty Signature:


Date:

                           










